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Razlogov za skrbi nam ne manjka
»Vrag se je utrgil z verige,« je neimenovani pUec

zapisal ob začelku druge ivetovne vojne, in 6 temi bese-
dami bi čisto mirno lahko označili tudi zdajšnje, iez vse
meje razgreto ozraije, ki je zavladalo pri nas. Vsa hujSa
mednacionalna trenja, spodkopano nacionalno gospo-
darstvo z divjo inflacijo, predvsem pa brezizglednost, da
bi se utegnilo kaj kmalu premakniti na bolje, vse lo
navdaja Ijudi z vse večjimi skrbmi, ki se utegnejo sčaso-
ma, če ne bo bolje, prevesiii v pravi obup.

V tem razgretem ozračju vsakodnevne zasebne skrbi
seveda vse bolj ostajajo v ozadju. To se je izkazalo tudi
v pogovoru z naSimi tokratnimi sobesedniki, ki so svoje
privatne travme vsi povrsti odrinili v drugi plan.

Mateja Zvonar, študentka iz Murgel:
»Najbolj me skrbi položaj na Kosovu. Izredni ukrepi,

ki jih izvajajo tam, mi niso všeč. Nasploh je vse skupaj,
kar se ta £as dogaja pri nas ena sama groza. Upam, da se
bo vsaj zdaj z novo vlado Markoviča kaj premaknilo na
bolje.

Kar pa zadeva moje osebno življenje, me najbolj sprav-
ljajo v zadrego moje finančne težave. Štipendija, ki jo
dobivam, ne zaleže veliko, še posebno ne, če živiš zdo-
ma. Pa že tako nam bolj malo dajo«

Franc Herič, avtoklepar iz Brezja:
»Le kam bomo prišli, te bo šlo tako naprej? Cene še

kar naprej divjajo, nezadovoljstvo naroda pa raste.
O Kosovu ne vem veliko, ker bolj malo berem časopise/
pa tudi televizije ne gledam veliko. Za to mi zmanjkuje
časa. Če hoteš kaj narediti, moraš pa4 delati. Pa vendar
me zanima, kako bo zdaj naša nova vlada ukrepala: ali
bo kaj .spesnila* ali pa bo Se slabie?«

Alojz Zužck, oskrbnik Trubarjevc domačije v Vetikih
LaSčah:

»Tudi mene najbolj skrbijo najnovejši politični zapleti
v Jugoslaviji. Vse to, kar se zdaj dogaja, ne more peljati
h kakemu dobremu koncu. Samo vprašanje časa je, kdaj
se bo zgodilo kaj tragičnega. Ta negotovost se vidi tudi
na Ijudeh. Čutiti je splošno zaskrbljenost. Mislim, da bi
morali zdaj na vseh področjih dati prednost razumu in se
vsega lotevati z večjo človeinostjo, s pravim duhom.«

Marjan Kozamemik, akademski slikar iz KS Stane
Sever:

»Kaj da me najbolj skrbi? Razmere pri nas, kaj bi me
drugega. Rad bi videl, kako se bo vse to končalo. Na
vsak način bo treba veliko volje. Obrzdati bi morali tudi
hudo draginjo, saj s temi cenami ne bo šlo več naprej.

Glede mojih razstav, ki jih še pripravljam, pa si ne
delam posebnih skrbi. Tu ni težav. Prej me skrbi moje
zdravje in pa zdravje moje zene.«

Andreja Peklaj, študentka iz Žirovnika:
•Najbolj me skrbi položaj na Kosovu. Po mojem to

vprašanje še dolgo ne bo rešeno. Nasploh me polilično
stanje v Jugoslavijji močno vznemirja. Škoda pa je tudi,
ker letos ni snega. Zelo rada namrcč smučam, toda to
zimo do zdaj še nisem imela priložnosti. Še bolj pa me
skrbi konec šolskega leta, saj me čaka veliko izpitov.«

Barbara Bergelj, učenka OŠ iz Trnovega:
»Strah me je vse te krize. Še posebej na Kosovu. Upam

pa, da se bo počasi premaknilo na bolje. Že zdaj pa
trepetam tudi pred sprejemnim izpitom na naravoslovni
srednji Soli, kamor mislim iti po končani osemletki.«
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